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اخبار کوتاه از فوتبال

معاون وزارت ورزش و جوانان تاکید کرد که وزارتخانه قاطعانه مانع حضور 
دو شغله ها در ورزش می شود. او هم چنین درباره مالیات کی روش گفت که 

فدراسیون فوتبال مسئول این بدهی است نه وزارتخانه.
 نصرالله ســجادی پس از مجمع انتخاباتی فدراســیون و ز نه بر د ار ی در 
جمع خبرنگاران به ســوالات مختلف پاسخ داد که گزیده ای از صحبت های 

وی در ادامه می آید:
* انتخابات به خوبی و طبق روال برگزار شد و مشکلی در برگزاری آن وجود 
نداشت. حضور وزیر هم به خاطر حساسیت این انتخابات نبود. وزیر به صورت 

سرزده به مجامع می آید.
* امروز)دیروز( روشن بود که رضازاده نمی تواند در مجمع حضور پیدا کند و 
این امر حساسیتی را به وجود نیاورده بود. امسال باید تلاش کنیم تا سهمیه 
المپیک را به دست بیاوریم و به همین دلیل وزیر نگاه ویژه  به این رشته دارد.

* رضازاده چندی پیش به دفتر من آمد و من شرایط را به او گفتم. براساس 
قانون ما 100 درصد مانع حضور افراد دو شــغله می شویم و ملزم به اجرای 
قانون هستیم. البته رضازاده تشخیص داده است که در جای دیگری می تواند 

به فعالیت خود ادامه دهد.
*طرف قرارداد کا ر لوس کی روش فدراسیون فو تبا ل است.در قرارداد کی روش 
آمده که پرداخت مالیات بر عهده فدراسیون فو تبا ل است و ما کمکی که در 
این زمینه می توانیم انجام دهیم پرداخت بودجه سال 94 فدراسیون فوتبال 
زودتر از موعد مقرر است و در نهایت تصمیم برای پرداخت مالیات به کی روش 

بر عهده فدراسیون فو تبا ل است.
* به نظرم انتشــار اساســنامه ای که هنوز مورد تایید قرار نگرفته است امر 
پسندیده ای نیست. در این زمینه افراد مختلف و بخش ها در حال اظهارنظر 
هستند و هنوز این اساسنامه غیرقابل استناد است و  در  عین  حال قانونی که 
در مجلس شــورای اسلامی به تصویب نرسیده است نمی تواند مورد استناد 

قرار گیرد.

نشست اصلاح طلبان در کرمانشاه
به مشت و لگد بین یکدیگر منجر شد

نشست اصلاح طلبان استان کرمانشاه برای تشکیل شورای 
مشورتی در استان منجر به زد و خورد و شکایت از یکدیگر شد.

به گزارش خبرگزاری فارس از کرمانشاه، نشست اصلاح طلبان استان 
که چندی پیش برای تشکیل شورای مشورتی 15 نفره در استان برگزار 
شد. با مجادله دو نفر از اصلاح طلبان به تشنج و سپس بگو مگو و درگیری 
لفظی و در نهایت به درگیری فیزیکی و زد و خورد و مشــت و لگد بین 
این افراد و همراهان آنها منجر شد که سرانجام با دخالت پلیس 110 در 

محل موقتا درگیری متوقف شد.
پس از این مجادله؛ درگیری اصلاح طلبان با یکدیگر در فضای مجازی، 
شبکه های اجتماعی، محافل داخلی و رسانه هایی که در اختیار دارند ادامه 
یافت تــا اینکه پس از صدور بیانیه های رنگارنگ و کوتاه و بلند، موضوع 
ارســال نامه برای یکدیگر با مرقوم کردن نسبت هایی به یکدیگر موجب 

شد تا فعالان سیاسی به خط و نشان به یکدیگر بپردازند.
این گزارش حاکی اســت موضوع از این فراتــر رفت و کار به طرح 
شکایت در مراجع قانونی کشیده شد و البته معلوم نیست که این آخرین 

ایستگاه ماجرا باشد.
حسن علی مهدوی چشمه گچی در مورد ماجرای درگیری پیش آمده 
و نامه لطیف صفری، مدیرمســئول نشریه توقیف شده نشاط اظهار کرد: 
پس از ماجرای درگیری رخ داده در جلسه اصلاح طلبان استان کرمانشاه، 

اتفاقات دیگری رخ داد.
دبیر کل حزب توســعه کرمانشاه با بیان اینکه لطیف صفری نامه ای 
برای من ارســال کرد و در آن الفاظــی در مورد بنده به کار برده، تاکید 
کرد: روز یکشنبه وکیل من شکایتی تنظیم و دیروز آن را تقدیم دادگاه 

کرده است.
وی افزود: لطیف صفری در سالن برگزاری همایش اصلاح طلبان با به 
کار بردن الفاظ زشت به من توهین کرد و به همین دلیل و همچنین نامه 

توهین آمیز وی به من، از وی به مراجع قانونی شکایت کرده ام.
این فعال سیاســی اصلاح طلب با بیان اینکه به اتهام نشــر اکاذیب، 
توهین، اهانت، افترا، تشویش اذهان عمومی و تحریک افراد حاضر در سالن 
برای حمله به من از لطیف صفری شکایت کرده ام، تأکید کرد: قصد کوتاه 
آمدن از شکایت خویش را ندارم و موضوع را از طریق قانون پیگیری می کنم.

آماده سازی ۲۰ هزار پایگاه تابستانی
 برای اوقات فراغت دانش آموزان

20 هزار پایگاه تابستانی آماده استقبال از دانش آموزان کشور 
است.

به گزارش خبرگزاری صدا و ســیما، مدیرکل فرهنگی، هنری اردوها و 
مکانهای آموزشی وزارت آموزش و پرورش کشور دیروز دراین باره گفت: این 
پایگاهها برای تابستان امسال و اجرای طرح اوقات فراغت دانش آموزان آماده 
شده است و طبق دستورالعمل ارسال شده، ستاد اوقات فراغت استانها اقدام 

به اجرای برنامه های مختلف در این پایگاهها خواهند کرد.
علی  اکبر زاده افزود: شــعار امســال برای تابســتان هر دانش آموز یک 
مهارت است که در این راستا قرار است دانش آموزان با توجه به علاقه خود 
و با هزینه های اندک مهارتهایی را یاد بگیرند که در آینده می تواند برای آنها 

ایجاد اشتغال کند.
وی گفت: در این راستا طرح مزرعه من هم در اردوگاهها و کانونها اجرا 
خواهد شــد که طبق آن به دانش آمــوزان در قالب گروه ها قطعه زمینی به 
صورت موقت داده می شود تا کار کشاورزی و باغی بر روی آن انجام دهند.

اکبرزاده افزود: این کارها علاوه بر کسب مهارت موجب اشتغال و درآمد 
موقت برای آنها نیز می شود.

مدیر کل فرهنگی، هنری اردوها و مکانهای آموزشــی وزارت آموزش 
و پرورش کشــور همچنین از جهــش 2 برابری اعــزام کاروان راهیان نور 
دانش آموزی به مناطق عملیاتی غرب و جنوب در نیمه دوم سال 93 نسبت 
به سال قبل از آن خبر داد و گفت: در این مدت 600 هزار دانش آموز از این 

مناطق بازدید کردند.
اکبــرزاده در زمینه خرید کتاب و حمایت از کتابخوانی هم گفت: یک 
میلیارد و 600 میلیون تومان امسال برای خرید کتاب مدارس ابتدایی روستایی 
و شهری اختصاص یافته که برای توزیع با نظر کارشناسان و معلمان اولویت 

با مدارس عشایری و روستایی است.

آلودگی رودخانه های کارون و اروند 
مهار شد

آلودگی نفتی رودخانه های کارون و اروند در محدوده خرمشهر 
مهار شد.

به گزارش خبرگزاری صدا و سیما، رئیس اداره محیط زیست خرمشهر 
گفت: دو شــناور در رودخانه های کارون و اروند اقدام به تخلیه مواد نفتی و 
روغن سوخته کشتی می کردند که توسط ماموران یگان حفاظت محیط زیست 
و اداره کل بنادر و دریانوردی خرمشهر شناسایی و عوامل این اقدام غیرقانونی 

دستگیر و تحویل مراجع قضایی شدند.
رضا جاوی افزود: هر دو آلودگی اتفاق افتاده در رودخانه کارون و اروند 
به صورت عمدی و توســط ملوانان در شناور انجام و منجر به آلودگی حدودا 
100 متر مربع از رودخانه کارون و 200 متر مربع از رودخانه اروند شــد که 
بلافاصله این آلودگی توسط تیم مقابله با آلودگی نفتی اداره بندر و دریانوردی 
خرمشــهر مهار و جمع آوری شــد. اروند رود رودخانه پهناوری اســت که از 

هم ریزش رودخانه های دجله و فرات عراق و سپس کارون پدید آمده است.
در این رودخانه ســالانه بیش از چهارهزار شناور تجاری و حمل مسافر 
تردد دارند. رودخانه کارون از ارتفاعات زردکوه سرچشمه می گیردو بزرگ ترین 
و پرآب ترین رودخانه فعلی کشور محسوب می شود. رودخانه اروند رود و کارون 
محل زندگی جانوران آبزی زیادی است و حیات اقتصادی بیش از چهارهزار 

صیاد از این رودخانه ها تامین می شود.
به دستور دادستان انجام شد

جلوگیری از فعالیت یکی از 
صندوق های قرض الحسنه در قزوین

براساس دستور دادستان عمومی و انقلاب قزوین از فعالیت یکی 
از صندوق های قرض الحسنه در این شهر جلوگیری شد.

به گزارش واحد مرکزی خبر از قزوین، دادســتان قزوین در این رابطه 
گفت: طبق اســتعلام از مراجع ذی صــلاح در مورد قانونی بودن فعالیت این 
صندوق، مشخص شد این صندوق با اکتفا و استناد به تفاهمنامه همکاری و 
حمایت از صندوق پس انداز خانواده با یکی از بانک های قرض الحسنه اقدام به 
راه اندازی دفتری در یکی از خیابان های شهر کرده بود. حجت الاسلام صادقی 
نیازکی با بیان اینکه صــرف انعقاد یک تفاهمنامه مجوزی برای راه اندازی و 
فعالیت در بازار پولی یا صندوق قرض الحســنه نیســت افزود: به بانک طرف 
انعقاد تفاهمنامه هم اعلام شد که به طرف های تفاهمنامه خود تفهیم کنند 
تا با رعایت شرایط قانونی نسبت به موضوع تفاهمنامه اقدام کرده و تاسیس و 
راه اندازی دفتر و تبلیغات بدون اخذ مجوز ممنوع است. دادستان قزوین تاکید 
کرد: همشهریان باید توجه داشته باشند صرف افتتاح دفتر و به کارگیری چند 

کارمند و کارشناس دلیلی برای مجوز فعالیت کاری نیست.

کفاشیان: چیزی به نام سرپرست نخواهیم داشت
رئیس فدراسیون فوتبال گفت: ما با کی روش 4 سال دیگر کار داریم و از او 
برنامه های لازم را خواهیم گرفت.علی کفاشیان در خصوص اینکه چرا کی روش باید 
با اعضای هیئت رئیسه فوتبال جلسه داشته باشد مگر آنها او را تأیید نکرده بودند، 
اظهار داشت: کی روش مورد تأیید آنها قرار گرفته بود ساعت 10 صبح فردا)امروز( 
او جلسه ای را با اعضای هیئت رئیسه خواهد داشت و قرار است برنامه های خود 
را تا جام جهانی 2018 روســیه ارائه کند. ما با کی روش 4 سال دیگر کار داریم 
و او تا مسابقات مقدماتی جام ملت ها و جام جهانی در کنار ما خواهد بود.رئیس 
فدراســیون فوتبال در خصوص اینکه سرپرست تیم ملی چه کسی خواهد شد، 
گفت: دیگر چیزی به نام سرپرســت نداریم یک گروه مدیریتی تشکیل خواهیم 
داد که کارهای تیم ملی را انجام بدهد.رئیس فدراسیون فوتبال در مورد اینکه آیا 
مشکل مالیات کی روش برطرف شده است، گفت: بله. ما مبلغ مالیات را قسط بندی 

کردیم و مشکلی در این زمینه وجود ندارد.
کرمانشاه میزبان بازی های عراق در انتخابی جام جهانی ۲۰۱۸

مدیرکل ورزش و جوانان اســتان کرمانشاه از آمادگی این استان به منظور 
میزبانی رقابتهای تیم ملی فوتبال عراق در رقابتهای انتخابی جام جهانی 2018 و 
جام ملت های آسیای 2019 خبر داد.جوهری در دیدار با مسئول دفتر نمایندگی 
وزارت امور خارجه در استان کرمانشاه با اعلام این خبر اظهار کرد: وجود استادیوم 
15 هزار نفری استاندارد، هتل های 5 ستاره، دسترسی سریع هتل ها تا استادیوم، 
زمین های تمرینی مناســب، فرودگاه بین المللی و فاصله کم میان این استان با 
کشور عراق برای انتقال تماشاگر به استان را مهمترین مزیت های کرمانشاه برای 
میزبانی اعلام کرد. فیفا میزبانی بازی های تیم ملی عراق در رقابتهای انتخابی جام 

جهانی 2018 را به دلیل ناامنی این کشور به ایران سپرده است.
خانزاده و صادقیان محروم شدند

پس از جلسه ای که در باشگاه پرسپولیس برگزار شد، 30 درصد از قرارداد 
مدافع خاطی این تیم کم شد.پس از جلسه ای که ظهر دیروز با حضور محمدحسین 
نژاد فلاح، محمود خوردبین، کریم باقری و محمد خانزاده در باشگاه پرسپولیس 
برگزار شــد، خانزاده با ابراز پشیمانی نســبت به رفتارش از تخلفات انجام شده 
عذرخواهی کرد.در پایان این جلســه نژادفلاح اعلام کرد خانزاده تا اطلاع ثانوی 
حق شرکت در تمرین ها را ندارد و 30 درصد نیز از قرارداد وی به عنوان جریمه 
کســر خواهد شد. همچنین سرمربی تیم پر سپولیس پیام صادقیان را به باشگاه 
واگذار کرد.برانکو ایوانکوویچ پس از اتفاقات رخ داده در دیدار تیمش برابر سایپا و 
بی نظمی روی نیمکت به سرپرست باشگاه اعلام کرده که به تخلفات پیام صادقیان 
در باشگاه رســیدگی کند.برانکو همچنین گفته صادقیان تا زمانی که تکلیفش 

مشخص نشود و به تخلفاتش رسیدگی نشود، حق حضور در تمرینات را ندارد.
حقیقی راهی بیمارستان شد

دروازه بان تیم ملی ایران در پرتغال با مصدومیت شــدیدی مواجه شد و به 
بیمارســتان منتقل شد.علیرضا حقیقی یک شنبه شب گذشته به همراه پنافیل 
در لیگ پرتغال برابر مادیرا به میدان رفت. در این دیدار علیرضا حقیقی با دیرک 
دروازه برخورد کرد و به شدت آسیب دید تا به بیمارستانی در شهر فونچال انتقال 
داده شــود.حقیقی در دقیقه 38 دیدار تیمش با مادیرا به شدت با دیرک دروازه 
برخورد کرد و از ناحیه سر و کمر آسیب دید.با توجه به اینکه مصدومیت حقیقی 
از ناحیه سر بود بازی متوقف شد تا این دروازه بان با آمبولانس به بیمارستان انتقال 
یابد.هنوز خبری درباره میزان دوری این بازیکن از فوتبال مخابره نشده است ولی 

حال عمومی این دروازه بان کاملا خوب گزارش شده است.
هاشمیان به تهران آمد

وحید هاشــمیان مهاجم پیشــین تیم ملی فوتبال کشورمان و همچنین 
باشــگاه های هانوفر، بوخوم، بایرن مونیخ و پرســپولیس که در یک سال گذشته 
درگیــر حضور در کلاس های مربیگــری درجه پرولاینس که معتبرترین مدرک 
مربیگری در آلمان اســت بود بعد از یک ســال به ایران بازگشت.هاشمیان البته 
قرار بود 20 فروردین به تهران بیاید اما به علت برخی کارهای شخصی وی دیروز 
به تهران آمد تا ضمن انجام کارهای شــخصی بتواند با دوستان و خانواده اش هم 

دیداری داشته باشد.
آغاز اردوی تیم جوانان از یازدهم اردیبهشت

اردوی تدارکاتــی تیم جوانان از یازدهم اردیبهشــت ماه در کمپ تیم های 
ملی آغاز می شود.اردوی تدارکاتی تیم ملی جوانان زیر نظر امیر حسین پیروانی، 
سرمربی تیم ملی فوتبال جوانان از 11 تا 20 اردیبهشت ماه در کمپ تیم های ملی 
برگزار می شود. شاگردان پیروانی جهت برگزاری یک دیدار دوستانه برابر تیم ملی 
جوانان ایتالیا روز 20 اردیبهشت تهران را به مقصد رم ترک کرده و پس از انجام 

دیداری تدارکاتی روز 24 اردیبهشت ماه به تهران باز می گردند.

خواندنی از ورزش ایران

سرویس ورزشی-
وزنه برداری ایران در غیاب حسین رضازاده رئیس 
جدید خود را شــناخت؛ از دیروز سکان هدایت این 
رشته مدال آور به علی مرادی سپرده شد تا فصلی تازه 

در وزنه برداری رقم بخورد.
مجمع انتخاباتی فدراسیون وزنه برداری روز گذشته برگزار 
و در نهایت علی مرادی به عنوان رئیس جدید برگزیده شــد. 
برگــزاری این انتخابات در شــرایطی بود که غیبت حســین 
رضازاده رئیس ســابق فدراسیون وزنه برداری و یکی از بزرگان 
این رشــته ورزشــی، مهمترین اتفاق آن بــود. گودرزی وزیر 
ورزش و جوانــان نیز که خود را برای شــرکت در انتخابات به 
سالن آکادمی مجموعه ورزشی انقلاب رسانده بود، روز گذشته 
و قبل از آغاز رای گیری به این موضوع مهم اشــاره داشــت و 
گفت: رضازاده از قهرمانان، پهلوانان و اسطوره های ورزش ایران 
هستند. امیدوارم بقیه تداوم بخش راهش در قهرمانی و هدایت 
و رهبری باشــند. از او قدردانی می کنم اما متاسفم از اینکه به 
دلیل محدودیت های قانونی نتوانستند در این مجمع انتخاباتی 

حضور داشته باشند. 
گودرزی در بخش دیگری از صحبت هایش با اشاره به اینکه 
گفته می شــود گزینه وزارت ورزش برای انتخابات فدراســیون 
مشخص است، گفت: گاهی اوقات مطرح می شود یا بعضی افراد 
مطرح می کنند که کاندیدای وزارت ورزش هستند. ممکن است 
فــردی یا مدیری یا افراد دیگر تماس بگیرند و این گونه وانمود 
کنند که شخصی را پشتیبانی کردیم تا رئیس فدراسیون باشد 
در حالی که چنین چیزی نه از سوی من و نه از سوی معاونانم 
وجــود ندارد. ما اجازه نداریم نســبت به یک فرد نگاه ویژه تری 
داشته باشیم. اگر کسی از جانب من یا مجموعه معاونان تماس 

مرادی: با فدراسیون جهانی مشکلی نخواهیم داشت

حدیث دشت عشقمعرفی رئیس جدید فدراسیون وزنه برداری در غیاب رضازاده

از نوشته شهید »صبرعلی لطفی مقدم«
وای بر من اگر در خون خود خدا را نیابم!

اگــر با مرگ من شــب تاریک مظلومــی پر نور 
می گردد پس هزاران بار مرا بمیرانید.

اگر دوری مــن از خانواده ام دلهایی را به یاد خدا 
خاشــع می گردانند، پس ای بهترین  کســانم! از من 
دوری جوئید اگر با ریخته شــدن خونم انسانی آگاه 
می گردد پس بهای آگاهی تمام انســانها را با قطرات 

خونم بپردازید.
اگــر با گمنام مردن من آیین خدا جاوید می گــردد پس جنازه مرا در دور  
دست ترین نقاط غربت خوراک کرکسان کنید. اگر که پیکر خونینم باید وسیله ای 

برای یاد خدا گردد پس وای بر من اگر در خون خود خدا را نیابم.
یاری خداوند و پیروزی شما نزدیک است.

صبرعلی لطفی مقدم
نصرمن الله و فتح قریب

ساعت 12 بعد از ظهر، جبهه کوشک 1361/6/2
شــهید »صبرعلی لطفی مقدم«، سال 1341 متولد شد و در 1361/6/2 در 

جبهه کوشک به شهادت رسید.
گرفته است از همین جا اعلام می کنم که برای ما هیچ فردی بر 

دیگری ارجحیت ندارد و همه یکسان هستند.
پایان بخش صحبت های وزیر تقدیر و تشکر از سرپرست 
فدراسیون وزنه برداری بود، گودرزی در این باره اظهار داشت: 
چند روز پیش مــن به اردوی تیم ملــی وزنه برداری رفتم و 
تمــام وزنه برداران از عملکرد طباطبایی رضایت داشــتند که 
باید از او تشــکر کنم. امیدوارم کسانی که به عنوان مسئولان 
فدراسیون انتخاب می شوند رفتارهای پسندیده ای که در جهت 
توســعه وزنه برداری است را ادامه دهند. امیدوارم کسی که به 

عنوان رئیس فدراســیون انتخاب می شــود از خرد جمعی و 
توانمندی هایی که پیشکسوتان و قهرمانان و کسانی که آگاهی 
دارند استفاده کند و بتواند تمرکزی ایجاد کند تا حرکت خوبی 
در وزنه برداری ایجاد شود.  پس از صحبت های وزیر ورزش بود 
که رای گیری انجام شــد و در نهایت علی مرادی که پیش از 
این نیز سابقه ریاســت در فدراسیون وزنه برداری را داشت، با 
کســب 24 رای به عنوان رئیس جدید فدراسیون وزنه برداری 
معرفی گردید. احمد سعادتمند در این انتخابات 8 رای داشت 

و کوروش باقری صاحب 5 رای شد.

تعامل با فدراسیون جهانی
مــرادی پــس از انتخاب به عنــوان رئیس فدراســیون 
وزنه برداری در جمع خبرنگاران اظهار داشت: فکر می کنم یک 
کار بزرگ در مجمع انجام گرفت که جا دارد از اعضای مجمع 
به خاطر انجام این کار بزرگ که ســرآغاز کارهای بزرگ تری 
نیز خواهد بود تشکر کنم. با همتی که در خانواده وزنه برداری 
وجــود دارد، امیدوارم در آینده ای نــه چندان دور بتوانیم دل 

رهبر معظم انقلاب را شاد کنیم. 
حالا شــاید مهم تریــن دغدغه جامعه ورزش این باشــد 
که با توجه به رابطه نه چندان مناســب مرادی با فدراســیون 
جهانی، دردســرهای آیان و تیم همراهــش برای وزنه برداری 
ایران آغاز شود. رئیس جدید فدراسیون وزنه برداری در پاسخ 
به این پرســش که گفته می شود ارتباط خوبی با تاماش آیان 
و فدراســیون جهانی ندارد، گفت: این نمک موضوع اســت و 
طبیعی اســت که در هر موضوعی مشکل وجود داشته باشد. 
البته تعاملات برقرار شده و مشکلی نیست. ما اقدامات لازم را 
شــروع کرده ایم. در ابتدا ارتباطات سرد بوده اما کم کم گرم 

می شود و در کنار آن ارتباطات خوبی شکل خواهد گرفت. 
وفاق و همدلی در وزنه برداری 

بهداد ســلیمی قهرمان المپیک لندن هــم که به عنوان 
نماینده ورزشــکاران در انتخابات شــرکت کرده بود، پس از 
انتخاب مرادی گفت: ان شاءالله بتوانیم همکاری خوبی با آقای 
مرادی داشــته باشیم و برنامه هایی که دارند را عملی کنند تا 
کم و کاستی ها برطرف شود. مرادی برنامه های جامع و خیلی 
خوبی را ارائه داد. در حال حاضر هم با حضور حســین توکلی 
وفاق و همدلی خوبی در وزنه برداری ایجاد شــده اســت که 

امیدوارم همه بتوانیم روزهای خوبی را داشته باشیم. 

وزیر ورزش و جوانان، سرپرست فدراسیون دوومیدانی را منصوب کرد.
محمود گودرزی در حکمی سید حسن طباطبایی را  به عنوان سرپرست فدراسیون دوومیدانی  انتخاب کرد. فدراسیون 
دوومیدانی از جمله فدراسیون هایی بود که مدتها بدون سرپرست اداره می شد اما روز گذشته پس از برگزاری انتخابات فدراسیون 
وزنه برداری، طباطبایی از این فدراســیون جدا شــد و به دوومیدانی رفت. پیش از این افشین داوری ریاست این فدراسیون را 

عهده دار بود.

معرفی سرپرست جدید فدراسیون دوومیدانی

مشکلات فدراسیون والیبال برای دریافت پاداش لیگ جهانی
فدراسیون جهانی والیبال بازهم به ایران تذکر داد 
تا هرچه زودتر بدهی های لیگ جهانی ســال گذشته 

خود را پرداخت کند. 
امسال لیگ جهانی والیبال در شرایطی از یک ماه دیگر 
آغاز می شود که صدا و سیما هنوز بدهی های مربوط به حق 
پخش بازی های سال گذشته را به فدراسیون جهانی والیبال 
پرداخت نکرده اســت. محمدرضا داورزنی، رئیس فدراسیون 
والیبال در این خصوص می گوید »ســازمان صداوســیما به 

فدراســیون جهانی 350 هزار دلار بدهکار اســت و بیش از 
چهار ماه است که به ما قول داده اند پرداخت شود. همچنین 
از فدراسیون والیبال خبر می رسد با تاخیر در پرداخت حق 
پخش تلویزیونی رقابت های لیگ جهانی والیبال سال 2014 
به فدراسیون جهانی والیبال )FIVB(، بخشی دیگر از ورزش 
ایران را دچار چالش کرده است طوری که فدراسیون جهانی 
را مجبور کرده تا پاداش های والیبالیست های ایران را بلوکه 

کند. 

تشییع پیکر مرحوم خطیب با حضور گسترده اهالی ورزش
پیکر مرحوم حجت الله خطیــب با حضور مردم، 

مسئولان و اهالی ورزش تشییع شد. 
پیکر حجت الله خطیب مدیرکل اسبق ورزش استا ن های 
تهران و مازندران و سرپرست سابق فدراسیون کشتی که روز 
یکشــنبه بعد از طی دوران بیماری چشم از جهان فرو بست، 
صبــح دیروز با حضــور مردم،  مســئولان و جامعه ورزش در 

ورزشگاه شهید شیرودی تشییع شد. در مراسم تشییع  جنازه 
مرحوم خطیب چهره های سیاســی، ورزشی و جمع کثیری از 
مردم حضور داشتند. سرویس ورزشی کیهان، مجددا درگذشت 
مدیرکل اسبق ورزش استا ن های تهران و مازندران و سرپرست 
سابق فدراسیون کشتی را  به خانواده آن مرحوم و جامعه ورزش 

تسلیت می گوید. 

ملی پوشان کشتی کشورمان با کسب 7 مدال 
به کار خود در جام دانکلوف و نیکولا پتروف پایان 

دادند.
رقابت های بین المللی کشتی جام دانکلوف و نیکولا 
پتروف بلغارســتان از روزهای 4 تا 6 اردیبهشــت ماه و با 
حضور کشــتی گیرانی از 26 کشــور دنیا در شهر صوفیه 
پایتخت بلغارســتان در رشته های آزاد و فرنگی و زنان در 
رده بزرگســالان برگزار شد.تیم ایران در این رقابت ها در 
کشتی فرنگی توسط افشین بیابانگرد در وزن 71 کیلوگرم 
و حبیب الله اخلاقی در وزن 85 کیلوگرم صاحب مدال طلا 

و در اوزان 66 و 98 کیلوگرم توســط امید نوروزی و سید 
مصطفی صالحی زاده صاحب مدال برنز شد. در کشتی آزاد 
نیز تیم ایران توسط رضا اطری و یدالله محبی در اوزان 57 
و 125 کیلوگرم صاحب مدال نقره و توسط علی اصغر جبلی 
در وزن 65 کیلوگرم صاحب مدال برنز شد. حمید سوریان 
در وزن 59 کیلوگرم کشــتی فرنگی به دلیل ناداوری در 
دیدار مقابل آنگلوف قهرمان سال 2013 جهان به مبارزه 
ادامه نداد و میثم حیدری دیگر نماینده کشورمان در وزن 
65 کیلوگرم کشتی آزاد مقابل جبلی شکست خورد و از 

دور رقابت ها کنار رفت.

گفت و گو

مدیریت شعب بانک کشــاورزی خوزستان در نظر دارد 
همگی و تمامی عرصه و اعیان یک باب انبار تجاری به مساحت 
عرصه 750 و اعیانی 650 مترمربع اعیانی به شــماره پلاکهای 
ثبتی های 1346/145 و 1346/158 واقع در بخش ســه اهواز 
به نشــانی اهواز- خیابان انقلاب- بین امیرکبیر و ناصر خسرو 
جنوبی- نبش خیابان ناصر خســرو- روبروی بانک صادرات به 
قیمت پایه 34/095/000/000 ریال )سی و چهار میلیارد و نود 
و پنج میلیون ریال( از طریق مزایده عمومی به فروش برساند. 
متقاضیان می تواننــد جهت بازدید از ملک، کســب اطلاعات 
بیشــتر و اخذ فرم شــرکت در مزایده به مدیریت شعب بانک 
کشاورزی استان خوزستان مراجعه، سپس پیشنهادات خود را 
به همراه تکمیل فرم پیشــنهاد قیمت حداکثر ظرف یک هفته 
پس از انتشــار آگهی نوبت ســوم به مدیریت شــعب بانک در 
اســتان خوزستان واحد حقوقی به نشانی اهواز- بلوار گلستان- 
جنب خیابان 22 بهمن از طریق پســت سفارشــی ارسال و یا 

حضوری تسلیم و رسید دریافت نمایند.

»آگهی مزایده عمومی«
نوبت اول

مدیریت شعب بانک کشاورزی در استان خوزستان

مدیریت
 استان خوزستان

معاون وزارت ورزش و جوانان تاکید کرد:
قاطعانه مانع حضور 

دو شغله ها در ورزش می شویم

* ورزشــگاه 15 هزارنفری آزادی یاسوج صبح امروز با برگزاری مسابقه فوتبال بین تیم هنرمندان و منتخب استان کهکیلویه 
و بویراحمد، توســط دکتر گودرزی وزیر ورزش و جوانان افتتاح خواهد شد. شرکت توسعه و نگهداری اماکن ورزشی،  احداث 
این ورزشــگاه در زمیني به مســاحت حدود 33 هزار مترمربع را از سال 1386 آغاز و با هزینه اي حدود 300 میلیارد ریال در 

سال 1393 آماده بهره برداري کرد. 
* آرش میراسماعیلی در نشست خبری درباره برخی شائبه ها درباره دوپینگ ملک محمدی و خدامرادی دو تن 
از جودوکاران ایران گفت: ملک محمدی در مســابقه های انتخابی تیم ملی از دادن تست دوپینگ ممانعت کرد 
و با توجه به اینکه او این بی انضباطی را انجام داد به مدت 6 ماه محروم شــد. همچنین آزمایش تست دوپینگ 
خدامرادی که سال گذشته در انتخابی تیم ملی انجام شد، مثبت اعلام شد و وی دو سال با محرومیت مواجه شد.

اعلام ترکیب تیم ملی کشتی آزاد  
ترکیب تیم ملی کشــتی آزاد بــرای حضور در 

رقابت های قهرمانی آسیا اعلام شد.  
رقابت های کشتی قهرمانی آسیا اواسط اردیبهشت ماه به 
میزبانی دوحه قطر برگزار می شود که ترکیب تیم ملی کشتی 
آزاد برای حضور در این مســابقات به این شرح است: *59 

کیلوگرم: یونس سرمســتی *61 کیلوگرم: بهنام احسان پور 
*65 کیلوگرم: مسعود اســماعیل پور *70کیلوگرم: سعید 
*86کیلوگرم:  یاراحمدی  *74کیلوگرم:پیمــان  داداش پور 
علیرضا کریمــی *97کیلوگرم: محمدحســین محمدیان 

*125 کیلوگرم: کمیل قاسمی. 

نماینده مردم چهار شهرستان کهگیلویه و 
بویراحمد گفت: هدف از طرح پول های کثیف 

وارد شدن در بازی  های انتخاباتی است.
حجت الاسلام سیدعلی محمد بزرگواری دیروز 
در گفت وگــو با خبرنگار فارس در یاســوج درباره 
اظهارات اخیر وزیر کشور مبنی بر پول های کثیف 
و واکنشــی که نماینــدگان مجلس به این موضوع 

داشــتند، افزود: این مجلس نشان داده که خود در 
صــف اول مبارزه و مقابله با مفاســد اقتصادی قرار 
دارد و بیشــترین پیگیری ها را در این مورد داشته 
و منشأ پیگیری پرونده های بزرگ مفاسد اقتصادی 

بوده است.
وی با بیان اینکه وزیر کشــور کــه نمی تواند 
ادله ای برای گفته های خود داشته باشد چرا وارد این 

گونه موضوعات می شود، ادامه داد:  بیان حرف های 
غیرمرتبط و شبهه انگیز برای کسانی که مسئولیت 

دارندو در جایگاه وزارت هستند بعید است.
بزرگــواری این گونه اظهارات را در ســالی که 
منتهی به انتخابات مجلس اســت معنادار و نوعی 
بازی انتخاباتی دانســت و تاکید کرد: از وزیر کشور 
انتظار بیان چنین صحبت هایی را نداشــتم چرا که 

معتقدیم این حرف ها بازی انتخاباتی برای خدشه دار 
کردن وجهه و چهره یک جریان است.

وی تصریح کرد: در گذشته هم برخی با پتک 
قرار دادن موضوعاتی همچون 3 هزار میلیارد تومان و 
بابک زنجانی به دنبال بدنام کردن جریان اصولگرایی 
بودنــد در حالی که جریان اصولگرا خود پیشــگام 

برملاکردن این گونه مفاسد بود.

نماینده مجلس:

هدف از طرح پول های کثیف ورود به بازی های انتخاباتی است

رئیس کمیســیون انرژی مجلس شورای 
اســلامی گفت: وزارت نیرو 33 هزار میلیارد 
تومان به دســتگاه های مختلــف، بانک ها و 
پیمانکاران شرکت های مختلف بدهی دارد که 
300 میلیارد تومان آن مربوط به سازمان انرژی 

اتمی است.
علی مروی دیروز در حاشیه بازدید از نیروگاه اتمی 
بوشهر افزود: طرح حمایت از صنعت نفت در حال بررسی 
و به زودی در صحن علنی مجلس مطرح می شــود و 
یکی از بندهای این طرح برای تهاتر بدهی وزارت نیرو 
پیش بینی شده است. و تصویب آن به توسعه طرح های 

نیروگاهی کمک می کند.
نماینده مردم نیشابور در مجلس اضافه کرد: برخی 
مشکلات شامل قوانین و مقررات مربوط به نیروگاه اتمی 

وجود دارد که در کمیســیون های اقتصادی، بودجه و 
انرژی توســط نمایندگان مجلس بررسی و راهکارهای 
حمایتی اتخاذ خواهد شد. و امیدواریم با پرداخت طلب 
نیروگاه اتمی بوشهر، این مبلغ بتواند کمکی برای تامین 

هزینه ساخت نیروگاهی جدید شود.
مروی گفت: نیروگاه اتمی بوشــهر شرایط خاصی 
دارد و بایــد قوانین خاص نیز برای آن تصویب کرد تا 

مشکلات و موانع برطرف شود.
وی افزود: مقرر شــده است که مسئولان سازمان 
انرژی اتمی مســایل و موضوعــات مختلف فرارو را به 
صورت مکتوب در اختیار کمیسیون انرژی قرار دهند 
تا در برنامه ششــم برای حل آنهــا از طریق تصویب 

قوانین تدبیر شود.
رئیس کمیســیون انرژی مجلس شورای اسلامی 

اضافــه کرد: نیــروگاه اتمی بوشــهر از لحاظ امنیتی، 
حفظ محیط زیست در وضعیت بسیار خوبی قرار دارد 
و هیــچ جای نگرانی در هیچ قســمتی وجود ندارد و 
میــزان پرتودهی این نیروگاه حدود هزار برابر کمتر از 

استانداردهای جهانی است.
نماینده مردم دشتستان  در مجلس شورای اسلامی 
و عضو کمیسیون انرژی نیز گفت: با توجه به ظرفیت های 
نیروگاه اتمی بوشهر، برنامه ساخت نیروگاه های جدید 

در کنار این نیروگاه در دستور کار است.
حجت الاسلام موســوی نژاد یکی از ظرفیت های 
نیروگاه اتمی بوشــهر را تولید آب شیرین از دریا بیان 
کرد و افزود: آب شیرین کن نیروگاه می تواند نقش موثری 
در تامین آب اســتان بوشهر داشته باشد و باید از این 

ظرفیت بهره برد.

بدهی 300 میلیارد تومانی وزارت نیرو به سازمان انرژی اتمی

معاون حفظ اراضی ســازمان جنگل ها، مراتع و 
آبخیزداری کشــور از وجود 100 هزار پرونده تخلف 
رســیدگی نشــده درباره زمین و جنگل  در محاکم 

قضایی خبر داد.
به گزارش خبرگزاری صدا و سیما، مسعود منصور دیروز 
در سمنان گفت: این پرونده ها شامل زمین خواری، قلع و قمع 
درختان، قاچاق چوب و سایر تخلفات است که بنابر بخشنامه 
اخیر رئیس قوه قضائیه با ایجاد شعب ویژه رسیدگی به این 

پرونده ها تسریع خواهد شد.
وی افزود: ســالانه 30 هزار پرونــده تخلف اراضی به 
دســتگاه قضایی ارسال می شود که حدود 30 درصد از این 

پرونده ها مربوط به زمین خواری است.

وی با اشــاره به سنددار شــدن حدود 135 میلیون 
هکتار از اراضی ملی کشــور به صورت دفترچه ای و اجرای 
طرح کاداستر برای هشت میلیون هکتار از این اراضی گفت: 
امسال 200 میلیارد ریال اعتبار برای اجرای طرح کاداستر 
اختصاص یافته و هر استانی که برای اجرای این طرح اعتبار 
اختصاص دهد به همان میزان هم سازمان جنگل ها به استان 

مذکور اعتبار خواهد داد.
وی مزایای طرح کاداســتر را کاهش خطای انسانی، 
ثبت دقیق مختصات، پیشــگیری از تخلفات و پاسخ سریع 
به استعلام دســتگاه های اجرایی دانست و پیش بینی کرد 
تا یکســال آینده حدود هشت میلیون هکتار از اراضی ملی 

باقیمانده بدون سند در کشور هم سنددار شود.

منصور در مورد خشکیدگی درختان بلوط در منطقه 
غرب کشــور گفــت: این عارضه هم اکنون کنترل شــده و 

گسترشی ندارد.
معــاون حفــظ اراضی ســازمان جنگل هــا، مراتع و 
آبخیزداری کشور امروز برای شرکت در مراسم آغاز اجرای 
طرح کمربند سبز صیانت از اراضی جنگلی به مهدیشهر سفر 
کرد. این طرح برای اولین بار در کشــور در استان سمنان 
اجرا می شــود و هدف از اجرای آن صیانت از اراضی ملی و 
تفکیک اراضی ملی با مشــارکت مردم است که اجرای آن 
برای نخســتین بار در کشور در روستای تلاجیم شهرستان 

مهدیشهر آغاز شد.
منصور با اعلام اینکه این طرح یکی از 9 طرح صیانت 

از جنگل های کشــور است گفت: اجرای طرح کمربند سبز 
برای تفکیک اراضی ملی با مستثنیات یکی از مطلوب ترین 
این طرح هاست که علاوه بر تفکیک اراضی نقش مهمی در 

احیای جنگل ها دارد.
معاون ســازمان جنگل هــا، مراتع و آبخیــزداری از 
ایجاد کمربند حفاظتی به وســعت 18 میلیون کیلومتر در 
جنگل های کشــور در طول برنامه پنجم توسعه خبر داد و 
پیش بینی کرد: این وسعت در طول برنامه ششم توسعه به 

دو برابر افزایش یابد.
وی گفــت: در اجرای طرح کمربند ســبز حفاظتی از 
درختانی مانند فندق، بلوط وگونه های گیاهی مانند زرشک 
به عنوان مرز بین اراضی ملی و مستثنیات استفاده می شود.

معاون سازمان جنگل ها و مراتع اعلام کرد

وجود 100 هزار پرونده تخلف مربوط به زمین و جنگل در محاکم قضایی

مدیرکل دفتــر بهبود تغذیــه جامعه وزارت 
بهداشت، درمان و آموزش پزشکی گفت: مصرف نمک 
در ایران دو برابر میزان مجاز است که این مهم زنگ 

خطری برای سلامتی مردم محسوب می شود.
به گزارش خبرگــزاری فارس از اراک، زهرا عبداللهی 
در همایش هفته ســلامت با رویکرد ایمنی غذا از مزرعه تا 
سفره با اشاره به اینکه بخش عمده ای از نمک دریافتی مردم 
کشور ما از نان تأمین می شود، افزود: مصرف غذاهای آماده و 
کنسروی، فست فودها، تنقلات پرنمک مثل پفک و ترشی و 
شورها نمک بسیار بالایی دارند که برای سلامتی مضر هستند.
وی بیان داشــت: 80 درصــد از بیماری های قلبی و 
عروقی، 90 درصد دیابت نوع 2 و 30 درصد از سرطان ها از 

طریق رژیم غذایی ناسالم روی می دهد.
وی ادامه داد: هم اکنون فشار خون بالا در کشور روند 

افزایشــی دارد که 70 درصد علل مــرگ و میر در ایران را 
بیماری های غیرواگیر شامل می شــود و سکته های قلبی، 
مغزی، ســوانح و حوادث و سرطان ها به ترتیب دیگر عوامل 

مرگ در کشور را تشکیل می دهند.
عبداللهی با اشــاره به اینکه براساس تحقیقات انجام 
شــده 88 درصد مردم کشورمان تغذیه ناسالم دارند، اظهار 

کرد: نیمی از مردم ایران دچار اضافه وزن و چاقی هستند.
مدیرکل دفتر بهبود تغذیه جامعه وزارت بهداشــت، 
درمان و آموزش پزشکی بیان داشت: هم اکنون شیوع فشار 
خون در کشــور در حال افزایش است که حدود 19 درصد 
جمعیت 15 تا 64 ساله )10 میلیون نفر( دچار فشار خون 

بالا هستند.
وی درخصوص روند شــیوع اضافــه وزن و چاقی در 
کودکان زیر پنج سال کشــور اظهار کرد: این مهم در یک 

دهه دو برابر شده است.
مدیرکل دفتر بهبود تغذیه جامعه وزارت بهداشــت، 
درمان و آموزش پزشکی تصریح کرد: برای مقابله با کمبود 
ویتامین دی اقدام به غنی سازی نان با این ویتامین خواهیم 
کــرد که این طرح به صورت پایلوت بــه زودی در یکی از 

استان های کشور اجرا خواهد شد.

10 عضو کمیســیون انرژي مجلس شورای 
اســلامی صبح دیروز از نیروگاه اتمی بوشهر 

دیدن کردند.
به گزارش واحد مرکزی خبر از بوشــهر، رئیس 
کمیسیون انرژی مجلس شورای اسلامی گفت: بازدید 
اعضای کمیســیون انرژی مجلس در راستای وظایف 
نظارتی اســت و اجرای وظایف نظارتی مجلس زمینه 

شناسایی موانع و مشکلات فراروی بخش های مختلف 
را در پی دارد.

مروی افزود: طرح حمایت از صنعت برق کشــور 
در دســتور سوم یا چهارم برای طرح در صحن علنی 
مجلــس قرار دارد که با تصویب آن کمک های خوبی 
برای توسعه طرح های نیروگاهی و زیرساخت های این 

صنعت فراهم می شود.

بازدید اعضای کمیسیون انرژي مجلس
 از نیروگاه اتمی بوشهر

150 نفر از کارگران شرکت تولید و بسته بندی 
مرغ در میاندورود فرمانداری این شهرســتان 

تجمع کردند.
به گــزارش خبرگــزاری فارس از شهرســتان 
میاندورود، تجمع کنندگان که تعداد آنها به 150 نفر 
می رســید به دلیل نگرفتن حقوق و مزایا و پاسخگو 
نبودن مسئولان این شرکت خواستار پیگیری مسئولان 
این شهرستان شدند. این کارگران که سابقه بیشتر آ نها 
به 18 تا 20 ســال می رسد به دلیل نگرفتن حقوق و 
دستمزد خود به مدت چهار ماه و بیکار شدن، خواستار 
رسیدگی مســئولان میاندورود در این زمینه شدند. 
بنابر اظهارات کارگران، صاحبان این شرکت به دلیل 
اینکه این شرکت سوددهی مالی ندارد اقدام به اخراج 

کارگران کردند.

تجمع کارگران یک شرکت تولیدی 
مقابل فرمانداری میاندورود


